
安 全 衛 生 方 針
Safety and Health Policy

基於「安全是展現企業能力的指標」的理念，追求作業管

理能力的提高，減少災害、事故的發生，並獲得社會的信

賴，以期能做到企業永續發展之目標。
Based on the philosophy that safety is a barometer representing company's ability, we try to 
improve the management of working condition, eradicate disasters and accidents and work 
torward the trust from society and continuous business development. 

1.妥善實施及運用勞動安全衛生管理系統。
Properly operate safety and health management system. 

2.活化安全衛生委員會並推動防災機制。
Activate safety and health committee to promote disaster prevention.  

3.落實員工教育訓練，貫徹作業管理與指導。
Promote internal education with guidance and management of working condition. 

4.促進身心健康、開創舒適的職場環境。
Activate mental and physical health promotion to create a comfortable working 
environment. 
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